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Zápis 

ze zasedání Zastupitelstva městyse Lázně Toušeň, konaného dne 6. 3. 2024 
od 19:00 hodin v zasedací síni Skleněné vily v Lázních Toušeni 

______________________________________________________________________________  
Přítomni: Ing. František Bareš, Radim Bělík, Pavlína Bilous, Nikola Brejchová, Helena 

Dudová, Mgr. Jana Hadrbolcová, Ing. Martin Javorek, Miroslav Kodera, RNDr. Jan 
Králík, CSc., Hana Němečková, Jan Schwägerl, Ludmila Svobodová, Mgr. Daniela 
Švejdová, Ing. Luboš Valehrach, MBA 

 
Omluveni:   Bc.  Miroslava Kořínková  
Neomluveni: - 
Hosté:  -   
Občané: dle přílohy 
 
Navržený program jednání:  
1. Projednání a schválení programu zasedání  
2. Kontrola zápisu a usnesení ze zastupitelstva městyse č. 4/2023 ze dne 12. 12. 2023  
3. Schválení účetní závěrky příspěvkové organizace Základní škola a Mateřská škola Lázně 
Toušeň za rok 2023  
4. Schválení účetní závěrky příspěvkové organizace Služby městyse Lázně Toušeň za rok 2023  
5. Schválení uzavření Smlouvy o zřízení věcného břemene č. IV-12-6030260 mezi městysem a 
ČEZ Distribuce, a.s. k pozemkům parc. č. 836 a parc. č. 290, k. ú. Lázně Toušeň.  
6. Schválení uzavření Smlouvy o zřízení věcného břemene č. IE-12-  6009082/SOBS VB/101 mezi 
městysem a ČEZ Distribuce, a.s. k pozemkům parc. č. 583/12 a parc. č. 821/2, k. ú. Lázně Toušeň. 
7. Schválení uzavření Dohody o umístění stavby č. IE-12-6010282 „TR-TOUŠEŇ – OBNOVA 22 
KW, ŘSS, OCHRANY“ mezi městysem a ČEZ Distribuce, a.s. na pozemku parc. č. 821/1, k. ú. Lázně 
Toušeň.  
8. Schválení uzavření Smlouvy o společném postupu zadavatelů při centralizovaném zadávání, o 
zmocnění centrálního zadavatele a o poskytnutí dotace mezi Středočeským krajem, městysem 
Lázně Toušeň a okolními obcemi  
9. Příspěvky spolkům na činnost  
10. Všeobecná rozprava 
 
Zasedání zastupitelstva městyse Lázně Toušeň bylo zahájeno v 19:00 hodin panem Ing. Lubošem 
Valehrachem, MBA, starostou městyse. Konstatoval, že zastupitelstvo ZM bylo řádně oznámeno 
a vyhlášeno vyvěšením na ÚD, zastupitelům doručeno elektronickou poštou. 
Ing. Luboš Valehrach, MBA z prezenční listiny přítomných členů zastupitelstva konstatoval, že 
přítomno je 14 členů zastupitelstva, takže zastupitelstvo je usnášeníschopné. 
 
 Určení ověřovatelů zápisu (§ 95 odst.1 zákona o obcích) a zapisovatele 

Starosta určil zapisovatele (audio záznam): Ing. Martin Javorek 
Dále určil ověřovatele: Mgr. Daniela Švejdová, Radim Bělík 

 
1. Projednání a schválení programu zasedání 

MĚSTYS LÁZNĚ TOUŠEŇ 
Úřad městyse, Hlavní 56, 250 89 LÁZNĚ TOUŠEŇ, okres Praha – východ 
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Starosta seznámil přítomné s programem zasedání.  Omluvil se, že v pozvánce ponechal 
omylem starý bod, který byl již projednán a schválen na minulém ZZ. Informoval, že do 
rozpravy vložil body k rychlému projednání. Předložil opravený návrh programu. 
K předloženému programu zasedání nebyly vzneseny žádné připomínky. 

 
Usnesení č. 2024/1.1. 

 Zastupitelstvo městyse schvaluje program zasedání zastupitelstva. 
 

 Výsledek hlasování: pro 14 proti 0, zdrželi se 0 
 Usnesení č. 2024/1.1.  bylo schváleno 
 

2. Kontrola zápisu a usnesení ze zastupitelstva městyse č. 4/2023 ze dne 12. 12. 2023 
Zápis byl vyhotoven v zákonné lhůtě. 

 
3. Schválení účetní závěrky příspěvkové organizace Základní škola a Mateřská škola Lázně 

Toušeň za rok 2023 
 
Starosta předkládá ke schválení účetní závěrku příspěvkové organizace Základní škola a 
Mateřská škola Lázně Toušeň, viz příloha v podkladech. K bodu sdělil, že hospodaření ZŠ 
je v zisku, ale obdržela příspěvky, jinak by byla ve ztrátě. Následně otevřel rozpravu 
k tomuto bodu jednání. 
Pavlína Bilous – kdo zpracovává účetnictví ZŠ?  
Starosta – zpracovávám ho já, dlouhodobě, jsem zaměstnancem ZŠ 
 
Usnesení č. 2024/1.2. 
Zastupitelstvo městyse Lázně Toušeň schvaluje účetní závěrku příspěvkové organizace 
Základní škola a Mateřská škola Lázně Toušeň, IČ: 71001506 za rok 2023.  Zisk za rok 
2023 ve výši 1.038,119,62 Kč bude použit k pokrytí ztráty minulých let a ve zbytku bude 
ponechán jako nerozdělený zisk minulých let. 
 

 Výsledek hlasování: pro 14 proti 0, zdrželi se 0 
 Usnesení č. 2024/1.2. bylo schváleno 

 
4. Schválení účetní závěrky příspěvkové organizace Služby městyse Lázně Toušeň za rok 

2023  
 
Starosta předkládá ke schválení účetní závěrku příspěvkové organizace Služby městyse 
Lázně Toušeň, viz příloha v podkladech. Následně otevřel rozpravu k tomuto bodu 
jednání. 
 
Pavlína Bilous – dotazuje se na výnosy z prodeje, o co konkrétně jde. 
Starosta – neví co konkrétně prodávali, tato částka obsahuje i příspěvky ÚP (700 tis Kč.) 
Helena Dudová – chce vysvětlit položku 649, řeší příspěvky, položky na úpravu a 
udržování. 
Starosta – 163 tis Kč pohonné hmoty, energie, 1 mil mzdové náklady čerpané z fondů, 
příspěvky obce + investiční dotace 1400 tis Kč dotace, výdaje spojené s generální 
opravou, veškeré pohonné hmoty, konkrétní informace lze zaslat k prostudování. 
Pavlína Bilous a Miroslav Kodera – chtějí vysvětlit každou položku závěrky, chtějí do 
příštího zastupitelstva poslat, nechtějí závěrku schválit, chybí tam milion. 
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Starosta – nelze přímo na zastupitelstvu vysvětlovat celou závěrku, lze schválit v dalším.  
Mgr. Jana Hadrbolcová – byly provedeny opravy 3 vozů, nemá konkrétní informace, 
nerozumí tomu. 
František Bareš – čí je majetek? 
Starosta – majetek je Služeb, které jsou příspěvkovou organizací městyse, statutárním 
osobou je Ing. Valehrach. Majetkem vozy – multikára, kontejnery atd. Neví z hlavy 
celkový objem majetku. 
Ing. Martin Javorek, Miroslav Kodera, Helena Dudová, Ludmila Svobodová – scházejí se 
výbory? Proč to nezkontrolovali?  
Starosta – výbory se scházejí samostatně, příspěvky dostáváme ve výši 75 % doplácíme 
25 % , doplní informace, podklady zastupitelům pošle. 
Následně dal o návrhu hlasovat. 
 
Usnesení č. 2024/1.3. 
Zastupitelstvo městyse Lázně Toušeň schvaluje účetní závěrku příspěvkové organizace 
Služby městyse Lázně Toušeň, IČ: 71294660 za rok 2023. Zisk ve výši 88.154,78 Kč bude 
použit k pokrytí ztráty minulých let. 
 

 Výsledek hlasování: pro 7 proti 4, zdrželi se 3 
 Usnesení č. 2024/1.3. nebylo schváleno 
 

5. Schválení uzavření Smlouvy o zřízení věcného břemene č. IV-12-6030260 mezi městysem 
a ČEZ Distribuce, a.s. k pozemkům parc. č. 836 a parc. č. 290, k. ú. Lázně Toušeň. 
 
Starosta předkládá ke schválení Smlouvy o zřízení věcného břemene, viz příloha 
v podkladech. Následně otevřel rozpravu k tomuto bodu jednání. 
 
Zastupitelé – kde to je? 
Starosta – pozemek nad tratí, přípojný bod na druhé straně silnice, zahrádkářská kolonie 
na soukromém pozemku, jde o zavedení elektřiny, je povinnost mít VB se spol. ČEZ. 
Zastupitelstvem byla schválena smlouva o smlouvě budoucí. Výnos obce 2 tis za zřízení 
VB. Starosta nechal hlasovat o návrhu.  
 
Usnesení č. 2024/1.4. 
 Zastupitelstvo městyse Lázně Toušeň schvaluje uzavření Smlouvy o zřízení 
věcného břemene č. IV-12-6030260 mezi městysem a ČEZ Distribuce, a.s. k pozemkům 
parc. č. 836 a parc. č. 290, k. ú. Lázně Toušeň. 
 

 Výsledek hlasování: pro 6 proti 0, zdrželi se 8 
 Usnesení č. 2024/1.4. nebylo schváleno 

 
6. Schválení uzavření Smlouvy o zřízení věcného břemene č. IE-12-6009082/SOBS-VB/101 

mezi městysem a ČEZ Distribuce, a.s. k pozemkům parc. č. 583/12 a parc. č. 821/2, k. ú. 
Lázně Toušeň. 
 
Starosta předkládá ke schválení Smlouvy o zřízení věcného břemene, viz příloha 
v podkladech. Následně otevřel rozpravu k tomuto bodu jednání. 
František Bareš  - k čemu to je? 
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 Starosta - jde o zřízení VB u pozemků – vedení kabelů, jde o opravu stávajících zařízení. 
 Zastupitelstvem byla schválena smlouva o smlouvě budoucí. Jde o to samé, jako předtím. 
 

Usnesení č. 2024/1.5. 
 Zastupitelstvo městyse Lázně Toušeň schvaluje uzavření Smlouvy o zřízení 
věcného břemene č. IE-12-6009082/SOBS-VB/101 mezi městysem a ČEZ Distribuce, a.s. 
k pozemkům parc. č. 583/12 a parc .č. 821/2, k. ú. Lázně Toušeň. 

 
  Výsledek hlasování: pro 14 proti 0, zdrželi se 0 
 Usnesení č. 2024/1.5. bylo schváleno 

 
7. Schválení uzavření Dohody o umístění stavby č. IE-12-6010282 „TR-TOUŠEŇ – OBNOVA 

22 KW, ŘSS, OCHRANY“ mezi městysem a ČEZ Distribuce, a.s. na pozemku parc. č. 821/1, 
k. ú. Lázně Toušeň.  
 
Starosta předkládá ke schválení Dohodu o umístění stavby, viz příloha v podkladech. 
Následně otevřel rozpravu k tomuto bodu jednání. 
Starosta vysvětluje, potřebují zpevněný vjezd, že jde o dočasnou stavbu, položí panely, 
které tam zůstanou, pokud budeme chtít, dostaneme náhradu 35 tis Kč, je to předběžně 
chválené, jde o 320 m/2. 
František Bareš – jde o stávající cestu? Vypadá to, jako by budovali novou cestu.  
Starosta – jde o stávající cestu, je to zaměřené dle KN. 
Miroslav Kodera – panely budou zůstávat? 
Starosta – pokud budeme chtít, panely tam zůstanou, už jsme to řešili. 
 
Usnesení č. 2024/1.6. 
 Zastupitelstvo městyse Lázně Toušeň schvaluje uzavření Dohody o umístění 
stavby č. IE-12-6010282 „TR-TOUŠEŇ – OBNOVA 22 KW, ŘSS, OCHRANY“ mezi 
městysem a ČEZ Distribuce, a.s. na pozemku parc. č. 821/1, k. ú. Lázně Toušeň. 
  

 Výsledek hlasování: pro 14 proti 0, zdrželi se 0 
 Usnesení č. 2024/1.6. bylo schváleno 

 
8. Schválení uzavření Smlouvy o společném postupu zadavatelů při centralizovaném 

zadávání, o zmocnění centrálního zadavatele a o poskytnutí dotace mezi Středočeským 
krajem, městysem Lázně Toušeň a okolními obcemi.  
 
Starosta prezentuje návrh rady kraje týkající se uzavření Smlouvy o společném postupu 
zadavatelů při centralizovaném zadávání, viz příloha v podkladech. Jde o rekonstrukci 
cyklostezky, domluva napříč obcemi, které mají v majetku (ve vlastnictví např. Zápy, 
Křenek atd.) 
Následně otevřel rozpravu k tomuto bodu jednání. Bez připomínek, nechal o návrhu 
hlasovat. 
 
Usnesení č. 2024/1.7. 
 Zastupitelstvo městyse Lázně Toušeň schvaluje uzavření Smlouvy o společném 
postupu zadavatelů při centralizovaném zadávání, o zmocnění centrálního zadavatele a 
o poskytnutí dotace mezi Středočeským krajem, městysem Lázně Toušeň a okolními 
obcemi. 
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 Výsledek hlasování: pro 14 proti 0, zdrželi se 0 
 Usnesení č. 2024/1.7. bylo schváleno 

 
9. Příspěvky spolkům na činnost 

 
Starosta předkládá ke schválení žádosti jednotlivých subjektů o příspěvky – zpravidla bez 
částky. Starosta vycházel z příspěvků poskytnutých v předchozích letech, s tím že se 
snažil zohlednit inflaci.  
Následně otevřel rozpravu k tomuto bodu jednání. 
Zastupitelé – lze podat ještě žádost? 
Starosta – tenisté budou opravovat plot, ti mají nejvyšší částku, spolky, které nenapsali 
částku tak dostanou minule + inflace. 
Zastupitelé – kdo nepodal? O kolik si kdo požádal? 
Starosta – fotbalisté individuálně ke schválení Radě městyse. Sjednocená organizace 
nevidomých a slabozrakých Brandýs nad Labem – 2500 Kč, 10 členů je z Toušeně. 
Smíšená organizace zdravotně postižených Čelákovice 2500 Kč 

 Hana Němečková – spolky jsou aktivní stejně, měli by dostat stejný příspěvek.  
Starosta – nejmíň tedy dostaly místní spolky, nikdo nežádal o částku 
Mgr. Jana Hadrbolcová – nechala bych to tak jak je, když jsou s tím spokojení. Poskytla by 
jim stejnou částku jako v předchozích letech, nejsme schopni posoudit jaké mají náklady 
a příspěvky.  Řešíme pouze částku pro organizace z Brandýsa a Čelákovic. Návrh 3500 
nebo 5000??? 
Zastupitelé – diskuse o částce … mají možnost si požádat znovu. Máme stanovenou 
celkovou částku? Obec by měla podporovat společenský život, na kroužky dětem, 
automaticky, žádost je formalita – má se podporovat jakékoliv dění v obci. V celkovém 
rozpočtu obce jde o zanedbatelné částky. 
Starosta – v některých obcích na člena … vyzývá zastupitele, aby se rozhodli kolik komu, 
kdo chce si může podat žádost na příspěvek dle svého uvážení, pokud si požádá o vyšší 
částku, nemáme problém s tím mu ji přidělit. Měli bychom to brát proporčně. Vůči 
místním spolkům – baráčníci, divadelníci, tenisti atd nespravedlivé vzhledem k počtu 
členů. Žádost na činnost si mají podávat na začátku kalendářního roku. Když odečteme 
30 tis Kč na Lázeňský běh, zbývá 120 tis Kč na rozdělení. Buď změníme pravidla … zpět na 
začátek diskuse … navýšení dle frekvence podaných žádostí, dlouho nežádali – zvýšení o 
20%. Starosta dává hlasovat o návrhu v úpravě 3500 Kč Sjednocená organizace 
nevidomých a slabozrakých Brandýs nad Labem a Smíšená organizace zdravotně 
postižených Čelákovice – technické hlasování – schváleno. 
 
Usnesení č. 2024/1.8. 
 Zastupitelstvo městyse Lázně Toušeň schvaluje poskytnutí příspěvků spolkům, 
které si dosud podali žádost. 
 

 Výsledek hlasování: pro 11 proti 2, zdrželi se 1 
Usnesení č. 2024/1.8. bylo schváleno 

 
10. Všeobecná rozprava 

Do všeobecné rozpravy starosta vložil 3 požadavky ke schválení. 
10a. Schválení dodatku o SDO 
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Starosta předkládá ke schválení uzavření Dodatku č. 1 ke Smlouvě o dopravní obslužnosti 
viz příloha v podkladech. Seznamuje zastupitele s doplatky na veřejnou dopravu. 
Následně otevřel rozpravu k tomuto bodu jednání.  
Zastupitelé - dotaz na rozšíření vlakového spoje. 
Starosta – řeší se varianty 

 
Usnesení č. 2024/1.9. 
 Zastupitelstvo městyse Lázně Toušeň schvaluje uzavření Dodatku číslo 1 ke 
Smlouvě o dopravní obslužnosti č. OBC/0539/05792291/2023/1 mezi městysem Lázně 
Toušeň a Středočeským krajem spolu s Integrovaná doprava Středočeského kraje, 
příspěvková organizace. 

 
 Výsledek hlasování: pro 14 proti 0, zdrželi se 0 
 Usnesení č. 2024/1.9. bylo schváleno 
 

10.b Schválení nájemní smlouvy k nájmu pozemku 
 
Starosta předkládá ke schválení uzavření nájemní smlouvy v rámci převodu nádraží, 
k pozemku by se měla uzavřít nájemní smlouva 1464 Kč/ročně do doby převodu (viz 
příloha v podkladech) Jde o pozemek okolo budovy nádraží, část je asfaltová silnice. Poté  
se  bude převádět jako celek. Následně otevřel rozpravu k tomuto bodu jednání. Bez 
připomínek. 
 
Usnesení č. 2024/1.10. 
 Zastupitelstvo městyse Lázně Toušeň schvaluje uzavření Smlouvy o nájmu 
pozemku č. 6458012423 mezi městysem Lázně Toušeň (nájemce) a státní organizací 
Správa železnic na pozemek p. č. 1351 k. ú. Lázně Toušeň. 
 

 Výsledek hlasování: pro 14 proti 0, zdrželi se 0 
 Usnesení č. 2024/1.10. bylo schváleno 
  

Starosta předkládá jako další k projednání podmínky k převodu majetku od Správy 
železnic, vypadl souhlas s převodem Majetku 2 v uvedených technických podmínkách. 
Následně otevřel rozpravu k tomuto bodu jednání. Bez připomínek, starosta dal hlasovat. 

 
Usnesení č. 2024/1.11. 

Zastupitelstvo městyse Lázně Toušeň souhlasí se základními podmínkami 
převodu Majetku 2 (tzv. „technickými podmínkami“) uvedenými v částech A i C Dopisu 
Správy železnic, státní organizace, zn. 64612/2023-SŽ-GŘ-O31, (S005180/2022-O31) ze 
dne 19. října 2023. 

 
 Výsledek hlasování: pro 14 proti 0, zdrželi se 0 
 Usnesení č. 2024/1.11. bylo schváleno 
 

Otevření rozpravy:  
 
Starosta/zastupitelé – nová výstavba, stížnost ohledně napojení vody a kanalizace, 
povinnost připojit existuje, jde o nové připojení – ověřit zda je kapacita (na hraně) dojde 
k navýšení cca o 300 osob, vedení vody pod tratí, musí se vyřešit suma VB, pozemek je 
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obecní, pokud tomu nebrání kapacitní a technické důvody, máme připojit, vyřešit 
majetkoprávní vztahy – nechceme připojení přes obecní pozemek, příjezdová 
komunikace také na obecním pozemku, můžeme jim zamezit vjezdu, řeší se napojovací 
pruh, nebudou to chtít financovat, chceme předejít tomu, že bude rušivý provoz v ulici U 
Sokolovny. V souvislosti s výstavbou navýšení kapacity ZŠ a MŠ. Chceme od nich 
příspěvek na tyto navýšení těchto kapacit. Rámcově jde o dobu 10-ti let, než se začnou 
stěhovat do obce. Součástí výstavby je Dům seniorů. 
 
Starosta/zastupitelé/veřejnost – opakovaná žádost o vyvěšení projektů, požadují 
stanovení termínu. 
Starosta/zastupitel/veřejnost – požadavek na převádění dětí na přechodu, nikdo to dělat 
nechce. Představa 2 osob ráno na 1 hod. Oficiálně vypsat brigádu. Zaměstnancům TS a 
obce to nenařídíme, není možné, aby měli odpovědnost za cizí děti. Rodiči by byli 
ochotni to dělat za úplatu.  Stanovit podmínky – hodinovou taxu. Požádat Městskou 
policii Čelákovice - nemají na to kapacitu – denně. Velký provoz, nikdo nezastaví. Úpravy 
vozovky, vyznačení komunikace, parkování na náměstí. 
 
Starosta/zastupitelé/veřejnost – řešení dopravní situace, přechody, nesvítí lampy 
veřejného osvětlení, siréna nefunguje, vyřešit. 
 
Starosta/zastupitelé – p. Vild přinesl rozpočet na opravu omítky Skleněné vily bude stát 
1770 tis Kč včetně DPH, po slevě min 1500 tis. Kč Diskuze k opravě, do budovy se tlačí 
voda, nelze řešit čerpadlem, musí se to odkopat, udělat stěrkovou drenáž atd. 
Rozhodnout, zda chceme opravu za cenu dle předložené nabídky. 

  
Starosta/zastupitelé/veřejnost – na revitalizace náměstí je projekt, bude vyvěšen, 
následně se bude řešit plot od kostela ke škole. Finance máme, plot se předělá, až 
někoho najdeme. Technické hlasování  - oprava sklepa ve Skleněné vile – neschváleno. 
 
Starosta/zastupitelé/veřejnost - školka v DPS jen dopoledne, důchodci jsou naštvaní, 
nemáme žádné informace od 12/2023. Jde o řešení na omezenou dobu. Mgr. Švejdová – 
dokončuje se rekonstrukce, děti budou samostatně. Mgr. Hadrbolcová – zvláštní vchody 
do prádelny … jde o další provozní úpravy. Jedná se o podmínkách, kudy kdo bude 
chodit, klíče od vstupů, ordinace. Spotřeby energie – jsou instalované měřáky pro MŠ. 
Odpolední kroužky zůstávají, provoz rodinného centra Myšák bude v jiných prostorách.  
 
Starosta/zastupitelé/veřejnost – zastupitel Miroslav Kodera otevřel diskusi k anonymu, 
který byl zaslán zastupitelům. Považuje ho za pravdivý, přístup zaměstnanců je dle jeho 
slov trestuhodný.  Chování úřednic je hodnoceno v osobní rovině – negativně. 
Starosta – chce konkrétní stížnost, všichni - obecně nebere … chce slyšet názor 
konkrétního člověka, ne jedna paní povídala. Proběhla diskuse kolem změn v cenách 
odpadů a formuláře, který mají občané vyplnit. 
 
Starosta/zastupitelé/veřejnost – od kdy se bude vyvážet Bio odpad? Kontejnery a 
popelnice od 13. 3. 2024. Vysvětlení podmínek poskytované služby a poplatků za svoz 
bio odpadu a kontejnerů.  
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Starosta/zastupitelé – vlastnictví radaru na vjezdu do obce? Je obec, opravit, kvůli 
provozu a rychlému vjezdu. Diskuse k dopravní situaci, přechodům … řeší se každé 
zastupitelstvo.  
 
Starosta/zastupitelé/veřejnost – kolik se platí za VŘ? Ceny za výběrové řízení - 
administrace cca 15 – 25 tis. Kč. Na webu nejsou vyplněny povinné údaje, nevyplněné. 
Chybí zveřejňování všech VŘ obce, řeší se opakovaně. Na úřadě není personální kapacita  
poskytovat a zveřejňovat všechny informace. Starosta zveřejňování všeho odmítá. Na ZZ 
je možné získat všechny informaci k VŘ. Dotaz - příspěvek obce škole? V loňském roce 70 
tis. Kč teď cca 120 tis. Kč měsíčně. 
 
Starosta/zastupitelé/veřejnost – dotaz na úvazky úřednic. Cca 1,5 úvazku dohromady a 2 
externí pracovnice – účetní a stavební.  Mgr. Hadrbolcová – úvazky úřednic byly 
navýšeny. Dotaz na starostu a místostarostku – proč nejsou uvolnění …. na plný úvazek. 
Mgr. Hadrbolcová nechce, starosta také ne. Přijmout novou úřednici? Na celý úvazek … 
Srovnává situaci předtím a v současné době. Debata o zvýšení počtu úředníků, můžou se 
vyhodit stávající a nabrat noví … zastupitel Miroslav Kodera chce více úředníků na počet 
obyvatel. Nikomu není známa náplň práce úřednic, očekávají okamžitý výsledek … 
nedokáží posoudit vykonávanou práci … může to dělat cvičená opice. Starosta - na tuto 
práci je potřeba sehnat proškoleného úředníka a ti nejsou. Diskuse dále probíhala v 
osobní rovině.  
 
Starosta/zastupitelé/veřejnost – skatepark, kdy se začne? Smlouva uzavřena, začnou 
v květnu, čekali jsme na kvalitní firmu. Informace byla již zveřejněna ve Florianu. Řeší se 
opakovaně. Beachvolejbal – příští týden se začne.  SKO odpad – čtrnáctidenní svoz? Je to 
drahé, zastupitelé rozhodli, že bude pouze týdenní svoz. Lze změnit velikost nádoby. 
 
Požadavky zastupitelů/veřejnosti: 
- na webu obce zveřejnit dokumentaci k probíhajícím projektům, 
- požadavek odstranit plot u Horáků,  
- opravit plot před školou, 
- přemístění značky – jednosměrná ulice Za Školou, 
- požadavek na dohled u přechodu pro chodce (ZŠ), 
- zprovoznit radar na vjezdu do obce (u Černých), 
- umístění tabulí na vjezdu do obce – Vítáme Vás v Toušeni (Nehvizdská), 
- Bio odpad – začátek svozu 13. 3. platby zůstávají jako v loňském roce 
 

 Zasedání zastupitelstva městyse Lázně Toušeň bylo ukončeno ve 22:51 hod. 
 
 Přepis audio záznamu: Simona Antošová 
 
    
 
 
             Ing. Luboš Valehrach, MBA 
                 starosta městyse, v. r.  
 
 Ověřovatelé:  
 Mgr. Daniela Švejdová, v. r.      Radim Bělík, v. r. 
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SOUHRN PŘIJATÝCH USNESENÍ 
 

Zasedání zastupitelstva městyse Lázně Toušeň, konané dne 6. 3. 2024 
Zastupitelstvo městyse Lázně Toušeň na svém zasedání dne 6. března 2024 

tato usnesení:  
 

 
Usnesení č. 2024/1.1. 

 Zastupitelstvo městyse schvaluje program zasedání zastupitelstva. 
 

Usnesení č. 2024/1.2. 
Zastupitelstvo městyse Lázně Toušeň schvaluje účetní závěrku příspěvkové organizace Základní 
škola a Mateřská škola Lázně Toušeň, IČ:71001506 za rok 2023.  Zisk za rok 2023 ve výši 
1.038,119,62 Kč bude použit k pokrytí ztráty minulých let a ve zbytku bude ponechán jako 
nerozdělený zisk minulých let. 
 
Usnesení č. 2024/1.5. 
Zastupitelstvo městyse Lázně Toušeň schvaluje uzavření Smlouvy o zřízení věcného břemene č. 
IE-12-6009082/SOBS-VB/101 mezi městysem a ČEZ Distribuce, a.s. k pozemkům parc. č. 583/12 
a parc. č. 821/2, k. ú. Lázně Toušeň. 

 
Usnesení č. 2024/1.6. 
Zastupitelstvo městyse Lázně Toušeň schvaluje uzavření Dohody o umístění stavby č. IE-12-
6010282 „TR-TOUŠEŇ – OBNOVA 22 KW, ŘSS, OCHRANY“ mezi městysem a ČEZ Distribuce, a.s. 
na pozemku parc. č. 821/1, k. ú. Lázně Toušeň. 
 
Usnesení č. 2024/1.7. 
Zastupitelstvo městyse Lázně Toušeň schvaluje uzavření Smlouvy o společném postupu 
zadavatelů při centralizovaném zadávání, o zmocnění centrálního zadavatele a o poskytnutí 
dotace mezi Středočeským krajem, městysem Lázně Toušeň a okolními obcemi. 
 
Usnesení č. 2024/1.8. 
Zastupitelstvo městyse Lázně Toušeň schvaluje poskytnutí příspěvků spolkům, které si dosud 
podali žádost. 
 
Usnesení č. 2024/1.9. 
Zastupitelstvo městyse Lázně Toušeň schvaluje uzavření Dodatku číslo 1 ke Smlouvě o 
dopravní obslužnosti č. OBC/0539/05792291/2023/1 mezi městysem Lázně Toušeň a 
Středočeským krajem spolu s Integrovaná doprava Středočeského kraje, příspěvková 
organizace. 
 
Usnesení č. 2024/1.10. 
Zastupitelstvo městyse Lázně Toušeň schvaluje uzavření Smlouvy o nájmu pozemku č. 
6458012423 mezi městysem Lázně Toušeň (nájemce) a státní organizací Správa železnic na 
pozemek p. č. 1351 k. ú. Lázně Toušeň. 
 
 
 

MĚSTYS LÁZNĚ TOUŠEŇ 
Úřad městyse, Hlavní 56, 250 89 LÁZNĚ TOUŠEŇ, okres Praha – východ 
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Usnesení č. 2024/1.11. 
 
Zastupitelstvo městyse Lázně Toušeň souhlasí se základními podmínkami převodu Majetku 2 
(tzv. „technickými podmínkami“) uvedenými v částech A i C Dopisu Správy železnic, státní 
organizace, zn. 64612/2023-SŽ-GŘ-O31, (S005180/2022-O31) ze dne 19. října 2023. 
 
 
 
 
 
 
 
 

                                                                                             Ing. Luboš Valehrach, MBA 
            starosta městyse, v. r.  
 
  
 
 
 
 Ověřovatelé:  
 Mgr. Daniela Švejdová, v. r.       Radim Bělík, v. r. 
 
 


